
Referat af Jagtborg bm 07.07.19 hos Henrik

Deltagere: Samtlige medlemmer og suppleanter

Dagsorden og referat

A. Opfølgning på generalforsamlingen: Støvbinding virker, viser erfaringerne efter et par mdr.
Rønnebærvej 2A ønsker vejskilt flyttet. Det må han selv betale og sikre godkendelse af. Strandrensning
gennemført med held til en udgift af 12.000 kr. 

B. Forrige referat findes ikke, mødet forberedte generalforsamlingen.

C. Udbetaling af honorar: 
Torben ønsker udbetaling een gang årligt pr. 31.12. Godkendt.

D. Soldalens deltagelse i grøfteskæring. 
Torben orienterer om beslutningen om, at det skal ske hyppigere pga det våde vejr. 
Vedr. Pileurt: Rødderne skal i småt brændbart eller i dagrenovation, stænglerne kan gå på grenpladsen. 
Aksel undersøger hos kommunen mht hvad der skal afleveres samt omkostningerne og fordele og 
ulemper ved at udlægge sejldug på skråningerne. Følges op af en henstilling til medlemmerne om at 
bekæmpe dem. Henrik tjekker om behov for en opdatering af ordensreglerne.

E. Facebookside: Medlemmerne oplyses om FB-siden sm m generalforsamlingsreferatet.

F. Alm. Opfølgning
1. Vejene: Asfaltvejene OK. Grusvejene generelt OK, tilkørslen til pumpestationen endnu ikke 

færdig nygruset. Vejkanterne er slået, mens lodret beskæring i 4,5 m højde i vejkanterne udføres
i den kommende uge. Ved vores vejsyn noteres om affaldsbeholderne står for langt ude på 
fællesarealerne. 

2. Grøfterne: Se ovenfor om pileurt. Udløbet v Kattegat så småt ved at sande til, men endnu ikke 
behov for opgravning 

3. Ved nye ejere skriver kassereren om foreningen, kontingent 
4. Næste møde 27.10 kl 11 hos Aksel 

Referat v Henrik


